

特殊传说 by 护玄: 番外: 初遇的时光

The Unique Legend by Hu Xuan: Vol 10 Ch 11/Extra Chapter

raw: <http://book.sfacg.com/Novel/5439/10108/131258/>

A little notes on the few characters/names that will be appearing/mentioned in this chapter:

None

Extra Chapter: The First Time We Met (番外: 初遇的时光)

地点: Atlantis 时间: 上午十一点十三

Location: Atlantis

Time: 11.13 AM

这个故事要回溯到稍久之前一点的时间。

This story dates back to a certain time in the past.

正当我们故事中的班长与班导还未担任现有职位的时候, 所发生过的一些小小故事。

When our story's Class Rep and homeroom teacher have yet to serve in their current position, this is a little story that happened before.

那一年班导还很年轻, 班长则更年轻, 那时候的欧萝姐? 苏? 凯文不过只是个刚步入校园没多久的国二学生。

That year, the homeroom teacher was still very young, and class rep was even younger. At that time, Olivia Skien just entered the school not too long ago and was only a year two student.

身为过往七大妖精王之一、约里士的直系子孙, 一入学时欧萝姐自然是备受各方的注目, 连班级上面的老师也对她敬畏有加, 更别说是其它的学生。

As the direct descendent of Yellish, one of the seven fairy kings of the past, as soon as she entered the school, Olivia naturally held the attentions of different parties, and even the class teachers were in awe of her, not to mention the other students.

于是国中的前两年, 欧萝姐在A部几乎是独自一个人度过了无聊的时间, 班上可以跟她谈得上话的没有几个人, 能够哈哈的聊天则少之又少。身为约里士的后人, 除了家族本身会有着各式各样的基础训练之外, 随着优秀血缘而来的是超乎常人的早熟能力。在国中短短两年, 欧萝姐几乎已经将所有的学分给修全了, 在指导老师的协助之下开始转往高阶课程进修。

And so during the first two years of middle school, Olivia was in Class A and was almost always alone as she spent these boring periods. In the class, the people, who could have chats with her, were only the very few, and those, who could “hahaha” while having chats with her, were even rarer. As Yellish's descendents, other than the clan giving a wide range of basic trainings, coming with the exceptional bloodline was the extraordinary precocious abilities. In the short two years in middle school, Olivia had

already finished getting all her credits, and under the assistance of the instructors, she started turning towards more advanced courses.

她很明白自己不是最天才的人，毕竟这个学校强人到处都有，大了她一届听说还有一个爆强的学长在短短时间已经拿到最年轻的袍级资格、且正在继续往上考。

She was very clear that she was not the most talented person, since this school has lots of powerful people, and she'd heard that one year above than her, there was a superbly powerful XueZhang, who got the youngest robe qualification in just a short period of time, and was still continuing to take the exams for higher level qualifications.

欧萝姐知道自己需要的是什么，早在她懂事时候就已经订立下目标。并非最高袍级的荣耀，而是能让她能以约里士后人为傲的一切目标。

Olivia knew what she herself really needs the most, earlier when she was old enough to know how to reason, she had already set a target. Not the honor of the highest robe level, but it's of becoming the objective that Yellish's descendents would be proud of.

所以，就有人这样告诉她：「你真的很不像一个学生。」当时在二年级下学期后半负责指导她商业行文的老师在数周之后，告诉了她自己的感觉。

So, someone told her this: "You really aren't like a student." When she was in the second half of her second year, the teacher, who was responsible for teaching business writing class, expressed her own feelings after a few weeks.

「或许吧，不过我家族中不像学生的也大有人在。」翻动了原世界所谓的经济学，欧萝姐转动着笔在上面快速的一一破解。数字、数字，对她来讲像是小小游戏一样，只需要快速看过一眼就有上百种破解方法出现在她脑海中。

"Maybe, but there's also a lot of people from our clans who weren't like students." Flipping the original world's so-called Economic, Olivia turned her pen as she very quickly solved it one by one. Numbers, numbers, for her, it was like a small game, just by taking a quick glance and there would be over hundreds of methods to solve it appearing in her mind.

「你像是辅佐型的情报班，脑袋总是冷静到不可思议。」坐在对面的老师又找了几个艰涩的题目传过去，这样说着，「为什么不打算考袍级？」

"You're like the assisting intelligence team, your mind has always been incredibly calm." The teacher, who was sitting opposite of her, found a few difficult subjects and passed it over, saying so, "Why don't you plan to get a robe level?"

人人都知道约里士的后人非常有名，而且还有部分掌控了某些经济权力，但是意外的这些后人中成为公会袍级者非常的稀少，但是却有着不少袍级愿意为他们卖命。

Everyone also knows that Yellish's descendents were extremely famous, and also some of them are in control of certain economical powers, but unexpectedly, the numbers of these descendents becoming the Guild's robe levels were extremely low, but instead there were many robe levels who were willing to sacrifice their life for them.

「袍级会浪费太多时间，况且进入公会之后其实并不是那么自由，我不喜欢在有约束的状况下进行我想要做的事情。」转动着笔杆，欧萝姐快速的分解着问题，「当然，要是万一不小心考上了，也

是在计划之外，我可以容许一点点的意外，但是不会专程去考上资格。」

“Getting a robe level will take too much time, and also after entering the Guild, there wouldn’t be that much of a freedom. I don’t like to be in a constrained situation when I want to carry out something I want to do.” Turning the pen, Olivia rapidly analyzed the question, “Of course, if I accidentally got a robe level, it would also be something that’s not within my plan. I can tolerate some unexpected incidents, but I will not specially go and take the exam for that qualification.”

老师没有再多说些什么，只是笑了笑，然后继续指导她更高阶的作业。

The teacher didn’t say anymore, only smiling, and then she continued guiding her in more advanced school assignments.

曾经在不久之前欧萝姐才想过，就这样干脆直接跳级把学分都给修完快快离开算了，反正学校没有禁止提前修学分，而是有能力做到哪就可以做到哪里。

Not too long ago, Olivia had also thought of this before, to just quickly and directly skipping to higher levels and to hurriedly finish getting all her credits and leave, since the school doesn’t prohibit the students from getting their credits in advance, and instead those, who has the ability, can go as far as they wish.

「好吧，你已经把今天的课程都做完了，有时候不用这么急着往前迈进，先稍微休息一下吧。」将题目告一段落之后，老师拍拍她的肩膀这样说着。

“Alright, you’ve already finished today’s subjects, sometimes you don’t have to be so anxious in moving forward. Take a break first.” After the subject came to an end, the teacher patted her shoulder and said.

「好的，谢谢老师的教导。」在老师离开个别指导教室之后，欧萝姐才开始整理自己的书本以及背包。

“Alright, thank you teacher for your guidance.” After the teacher left the individual teaching classroom, Olivia started organizing her books and backpack.

下午开始就没有课了，她想想、还是去图书馆打发一下时间好了。

There are no more classes in the afternoon. She thought for a while, it’s still better to go to the library to past the time.

而在去图书馆之前，她得先到餐厅去找些东西吃。不管血缘遗传是不是很能干，每一种种族都一样，只要饿了肚子就什么事情都做不成了。

And before going to the library, she needed to firstly go to the restaurant to find something to eat. Regardless of her heredity bloodline being very competent or not, every race are the same, as long as they’re hungry, they wouldn’t be able to do anything.

在走出教学大楼之后，正打算往餐厅去的欧萝姐听见了一个巨大的雷响直接打在离国中部很靠近的武术场上面。原本附近三三两两正在行走的学生马上骚动了起来。

After leaving the teaching building, and was planning to head towards the restaurant, Olivia heard a huge thunder-like sound coming from the arena that was very near to the middle school classes. The students, who were originally walking in twos or threes, immediately turned into a commotion.

根据她的判断，那是一个高阶的轰雷术，一般很少学生会在校园里面使用这种攻击法术，难不成是有老师在现场教学？

According to her judgment, that was an advance thunder technique, and generally, there're very few students who would use this kind of attacking spells in the school, or could it be that there's a teacher doing an on-site education?

雷声轰隆隆的又重新劈了一次武术台，让国中部目前没课的学生骚动了起来。

The thunder-like rumbling once again smashed down on the arena, causing the middle school students, who had nothing better to do, to start a commotion.

「快点快点，听说有高中的毕业生在挑战老师！」

"Hurry up, hurry up, I heard there're graduates from the high school section challenging a teacher!"

不知道是谁先这样喊起来，好几个无事又好奇的学生很快的往武术台方向移动。

I don't know who was the first one to start shouting this. There were several curious students who very quickly moved towards the direction of the arena.

毕业生在挑战老师？

Graduates challenging a teacher?

这让欧萝姐起了兴趣。

This caused Olivia's interest to spark.

学院中的老师大部分都是高手，且几乎都有高阶袍级，有毕业生居然想要挑战老师？

The school's teachers are mostly experts, and almost all of them have high robe levels, and there're actually graduates who want to challenge a teacher?

她好奇起是哪一个老师这么没有人缘。

She was just curious as to which teacher was so unpopular.

第三次雷响。

The third thunder-like sound.

落地的移动符将她带往偶然意外的方向。

The teleportation charm that fell on the ground brought her to a sudden unexpected direction.

「来啊来啊，你们这些软脚虾同学不会被轰雷打了两次就不行了吧。」

"Come on, come on, it can't be that you weak students are already done for after being hit twice by the thunder?"

嚣张的声音在轰雷之后爽快地响起，回荡了整个武术台。四周观众席开始出现三三两两的学生，大多都是被雷声引来。经过了三次雷击之后，整个武术台已经被打成一片焦黑，旁边倒了好几个便服的学生在抽搐着，整个胜负已经非常明显。

An arrogant voice sounded after that thunder-like sound, reverberating throughout the arena. Students started appearing in twos or threes in the surrounding audience seat, and most of them were attracted here by the sound of thunder. After three thunder attacks, the arena had already been blasted into a

huge piece of char, and at the side were a few students, who were wearing casual clothing, twitching. The entire outcome could already be clearly seen.

「唉，真是差劲，这样也叫做高中部毕业生，一堆人连一个老师都打不过，我看你们这几个干脆留下来重修好了，刚好老师我也还没把证书名单送出去，先扣押你们回来多读一年再说。」唯一存活站在场地中央的黑皮肤男子张扬地说着，无视于倒在地上学生快喷出怒火的视线，手一张出现了个小本子，「你们以后出社会会感谢老师我的，要是没人给你们扮黑脸你们都还给我以为世界上只有好人没有坏人，要围殴老师也不多找几个高手来，给我回去认清现实再说吧。」语毕，他很快的在本子上记录下名单。

“Aih, you guys are really lousy, and to think that you guys are high school graduates. A bunch of people who can’t even win against a teacher. I think you guys should just stay back to study again, and it just so happens that I, your teacher have yet to send out the list of certificates. I’ll firstly detain you guys to study another one more year.” A black-skinned man, who was the only survivor standing on the arena, arrogantly said so. Disregarding the angry gaze that was about to spit out fire of the students lying on the ground, he opened his hand and a small book appeared, “Next time when you guys enter the community, you’ll thank me, your teacher. If no one acts as the bad cop towards you guys, you’ll still think that there’s only good people and no bad people out there. If you really want to beat up your teacher, why not find a few more experts? Go back and face the reality.” Saying so, he very quickly recorded down in his name list.

这就是欧萝姐一进场上就先听见的声音。

This was the first sound she heard as soon as she entered the arena.

「那是哪一班的导师？」看了一眼场上欲哭无泪的学生，她随口询问旁边比较早到的人。

“Which homeroom teacher is that?” Looking at the students, who wanted to cry but no tears came out, on the stage, she casually asked the person, who came earlier, beside her.

「喔，高中专管C部的导师群之一。」旁人给她了这样一个答案，「恶名远播，一些性格比较凶恶的学生很厌恶他，每年快毕业时候都会出现这样子跟老师单挑还是围殴的人，不过听说还没输过就是了。」兴致盎然的看着场上，将整个竞技都看完的学生这样说着。

“Oh, one of the groups of teachers who takes care of the high school’s Class C.” The other person gave her this answer, “His bad reputation is known by everyone, and some students, who are more ferocious, hate him really much, and every year when the students are about to graduate, there would be students who came to fight one on one or came in groups to fight with the teacher, but I’d never heard of him losing before.” Full of interest as he looked towards the arena, the student, who watched the whole match, said so.

场上被雷轰过的学生很悲惨的被随后来的医疗班给一个一个拖走，然后那个把学生狠狠修理一顿的导师正在跟医疗班打哈哈，间或还有道歉声，不过看起来诚意不怎么大就是了。

The students, who were struck by the thunder, very tragically got dragged away one by one by the Medical Team who came at a later time, and then that teacher, who severely beat up the students, was currently “ahaha”-ing with the medical team, and occasionally there’s even the sound of apologies, but looked like he’s not that sincere either.

大约是没戏可看了，原本聚集而来的人潮开始散开。

After when there's nothing much to see anymore, the crowds that originally came and gathered here began to disperse.

欧萝姐旁边的那名男同学还在。

The male student beside Olivia was still there.

猛地，底下那个导师转头往她这边大大挥手，「六罗，这次用了多久时间？」

Suddenly, that teacher from below turned towards their direction and waved exaggeratedly, "Leoro, how long did it take this time?"

他在跟自己旁边的那个学生说话。

He was talking to the student beside her.

看了一下手表，那名学生也大声吆喝回去，「十分钟又三十秒，老师你退步了！」说完，又转头回来冲着欧萝姐笑，「我也是老师的学生喔，今年毕业，即将要升大学部了，很高兴认识你、学妹。」说着，伸出了手。

Looking at the watch, that student loudly yelled back, "Ten minutes and thirty seconds, teacher your record is worse than before!" After saying that, he turned back and smiled at Olivia, "I'm also teacher's student, graduating this year and about to move on to the university's section. Nice to meet you, XueMei*." Saying so, he held out his hand.

[T/N: 学妹 (XueMei): Junior/Kouhai (female)]

「您好，很高兴认识您。」回握对方的掌，欧萝姐很有礼貌的说着。

"Hello, nice to meet you." Shaking the other person's hand, Olivia very politely said.

猛然一阵风刮来，刚刚在底下那个导师已经出现在他们旁边，「真的假的，我刚刚打起来好像只有五分钟，六罗你是不是又在骗人了？」一脸怀疑的拽起学生的手表左右翻看。

A sudden gust of wind blew past, and the teacher, who was down there a moment ago, had already appeared beside them, "Is that true? Just now when I fought, it felt like only five minutes! Leoro, are you lying again?" His face filled with suspicion, he grabbed onto the student's watch and looked at it.

「没骗你啊，刚刚你在打拉契尔时候时间花太久了，所以才会花到十分钟。」一脸笑笑的任由老师看，名为六罗的年轻学生这样说着。

"I didn't lie to you, just now when you were fighting with Lache, you spent too much time. That's why you spent ten minutes." His face filled with smiles as he allowed his teacher to look at it as he wished, the young student named as Leoro said so.

「啧，那家伙还真浪费我不少时间，看来以后应该是个能干的家伙。」环着手，然后男子才发现欧萝姐的存在，「你的小女朋友？」

"Tsk, that person really wasted a lot of my time, looks like in the future, he will be a very capable guy." Folding his arms, the man finally realized Olivia's existence, "Your little girlfriend?"

欧萝姐挑起眉，正想说些什么的时候那名学生已经先开口了：「老师，不要开我玩笑了，你知道我是不会找女朋友的。」

Olivia lifted her eyebrows, the moment when she was about to say something, that student had already spoken first: "Teacher, don't joke with me, you know that it's impossible for me to find a girlfriend."

「唉，趁年轻不赶快找一找，等年纪大了之后就很难找了。」意思意思的拍了一下学生的肩膀，男子转过头看着欧萝姐，「这位同学，请问贵姓大名啊？」

"Aih, when you're young, you should hurry up and find one, else when you're already old, it'll be very difficult to find one." Meaningfully patting the student's shoulder, the man turned around and looked at Olivia, "This student, may I know your name?"

看了对方一眼，她勾起礼貌性的微笑，「欧萝姐？苏？凯文。」

Looking at the person, she curved up a polite smile, "Olivia Skien."

男子吹了一记口哨。

The man whistled.

「约里士的后裔。」学生惊叹了声，然后立即回过神，「不好意思失礼了，我是六罗？罗耶伊亚。」

"Yellish's descendent." The student exclaimed in admiration, then he immediately snapped out of his trance, "Sorry for the rudeness, I'm Leoro Rogeria."

「杀手一族？」挑起眉，欧萝姐有点意外恶名昭彰一族居然可以跟个老师相处融洽。

"The assassin clan?" Lifting her eyebrows, Olivia was rather surprised a person from the notorious clan was able to get along with teacher.

「呃、是啦。」搔搔头，六罗露出笑容，「虽然我是直系一族，可是并不是隶属本家的，所以不负责『外务』就是了。」

"Uhh, that's right." Scratching his head, Leoro revealed a smile, "Although I'm the direct descendent, I don't belong to the main faction. So I'm not responsible for the "foreign affairs"."

「六罗是不动手一派的。」搭在学生的肩膀上，感觉不太像老师的老师这样说着，「不过这位同学你来头也不小啊，看来我们学校真的是卧虎藏龙。」

"Leoro is in the faction who isn't involved in that." Resting his hand on the student's shoulder, the teacher, who doesn't give off a feeling of being a teacher, said so, "But this student, your background isn't that bad either, looks like our school really has lots of hidden talents."

「这位老师尊姓大名？」揣测着对方的来路，欧萝姐开口询问着。

"Teacher, what's your name?" Guessing at each other's origin, Olivia asked.

「喔，不好意思，因为我被人家追杀太久了、不方便报姓名。」老师这样耸耸肩的说着，「你也晓得报出姓名的风险，想要诅咒我到死的学生真是数也数不完，有时候人缘太好也是很头痛的一件事情。」

"Oh, I'm sorry, because I have been on the run from people trying to kill me for a long time, so it's inconvenient for me to reveal my name." Teacher shrugged and said so, "You also know the risks of revealing names. The number of students, who want to curse me to death, are endless. Sometimes when you're too popular, it's also a matter which causes headaches."

如果这个算人缘好的话.....

If this is also called as being too popular...

「我们正要去商店街吃点东西，如果学妹不介意的话，要不要一起同行呢？」先伸出友善之手的是六罗，「反正是老师要请客的，不吃白不吃喔。」

"We're about to go to the shopping street to eat something, if XueMei don't mind, want to come along with us?" The first one, who held out a friendly hand, was Leoro, "Since it's teacher treating us, if you don't eat then it'll be wasted."

这样说起来也对。

Putting it this way, it's also correct.

「那好吧。」反正自己也有点饿了，欧萝姐相当爽快的答应。

"Then, alright." Since she was also rather hungry herself, Olivia straightforwardly agreed.

「喂喂，花钱的是我，你们好歹也问一下我的意见吧！」

"Wei wei, I'm the one spending money. You guys should at least ask for my opinion first!"

「走吧走吧。」

"Let's go, let's go."

「嗯。」

"Nn."

「你们这两个小朋友不要自己给我假装没听到！」

"You two little children don't pretend that you didn't hear what I said!"

他们的午饭是在一处饭馆里面度过。

Their lunch was spent inside a restaurant.

如果不是另外两个人带路的话，欧萝姐可能完全也想不到左商店街深处还有这种地方。

If it wasn't the other two people leading the way, Olivia probably would never be able to think that deep inside the left shopping street, there would be this kind of place.

看起来像是饭堂，到处都有着不同的种族在扒着简便的饭菜，或是酒或是肉，与她向来待惯的学校餐厅或是精致点心屋都不同。

Looked like a canteen, and everywhere there were different races having simple meals, or wine or meat. It was very different compared to the school's restaurant or fine pastry shops that she frequents.

来这边吃的大部分都比较像是干活的人。

The majority of the people who came here to eat were more like workers.

大部分好像都是校外人士，好几个半兽族聚在一起喝酒聊天什么的，还有几桌围着在凑赌，但是赌不大的样子，桌上的金额都很少——她一直以为这是右商店街才会有的画面。

A huge majority of them were not people from the school, and a few half-beast clans were gathered together drinking wine chatting or whatnot, and also a few tables were surrounded and people were

betting, but seemed like the bets weren't large, because the money on the table were very little—she always thought that only the right shopping street would have this kind of scene.

整个店里面热闹非凡，来来去去的人不少。

The whole shop was crowded, and there were many people coming and going.

他们所谓的请客……是这种地方啊？

Their so called treating her... is at this kind of place?

欧萝姐开始怀疑请客的诚意了。

Olivia started doubting the sincerity of treating her.

「你们两个小朋友先坐在这边等。」一掌一个将他们两个按在空座位上，扬言说要请客的老师这样说着，「我去端饭菜过来。」

"The two of you children firstly sit over here and wait." Giving one clap to each of them, holding them down towards the empty seats, the teacher, who was threatened into treating them, said so, "I'll go get some dishes over."

没有异议，出钱的人最大。

Without any objection, since the person, who's paying, was the one with the most authority in making a decision.

等到人走远之后，欧萝姐才左右环顾着，同时也注意到店里面没有菜单这种东西。

After the person went further away, Olivia started looking about, and at the same time she also noticed that this shop didn't have a Menu, this kind of thing.

「不用看了，这家店是专门卖大碗饭给工人吃的，向来都只有鸡肉饭、卤肉饭跟蛋花、鱼丸汤这四种东西所以没有菜单，老板心情好时候才会加肉干当小菜。听说是原世界的人开的店，以前在原世界时候是专门卖给工人吃的。」可能来过不只一次的六罗依然笑笑的跟她介绍，「不过东西真的很好吃，去除环境有点太吵以外价钱便宜、东西也不错，会让人常常想来。哪，你应该会用筷子或汤匙吧。」

"No need to look around anymore. This shop specializes in selling large bowls of rice for workers, and normally there's only chicken rice, braised pork rice, egg drop soup and fishball soup, these four kinds of things, so there's no Menu. If the boss is in a good mood, he would add some meat jerky as side dishes. I heard it's a shop opened by someone from the original world, and in the past when he was at the original world, he also specializes in selling food for workers." Probably wasn't here for the first time, Leoro was still smiling as he introduced to her, "But the food is really delicious, other than the environment being too noisy, it's cheap, and the food is not bad, so people will often want to come. Here, you should know how to use chopsticks or spoon, right?"

这样问的原因不是贬低，而是大家都是来自不同的地方，风情也不同，在食物上也分类很多。

The reason for asking this wasn't because he belittled her, but it's because everyone also comes from different places, with different styles, and even for food, there're lots of different classifications.

「嗯，会用。」在学校吃过不少次东方料理的欧萝姐对于使用餐具上已经很得心应手了，「你们常常来这边？」看着不远处的老师跟饭台里面的人有说有笑，可以推测一定很熟了。

“Nn, I know.” Olivia, who had eaten Eastern Cuisine many times at the school canteen, was already very skilled in using its tableware, “You guys often come here?” Looking at the teacher, who wasn’t too far away, talking and laughing with the person at the food counter, she could speculate that they’re definitely very close.

「喔，老师带我来过好几次，这边没人领很容易找不到路，毕竟左商店街的巷道多得很难分辨。」六罗几乎是问必答。

“Oh, teacher brought me here many times already. It’s easy to get lost if there’s no one leading you here. Since there’s so many pathways in the left shopping street, it’s difficult to discern them.” Leoro answered almost anything that was asked.

点点头，欧萝姐没有继续发问。

Nodding, Olivia didn’t continue asking.

等不用多久，端着大盘子的老师再度出现在两人面前，盘子上放了三个大碗跟三个汤碗，另外有一盘黑黑的不晓得是什么东西，「运气好，老板说请我们卤菜。」咧着笑，老师把端盘放在桌上，「小同学，吃看看吧。」说着，把大碗推到欧萝姐面前。

They didn’t wait for too long. Carrying a huge platter, teacher once again appeared in front of the two of them, and on the platter was three huge bowls and three small soup bowls, and other than that, there’s a plate of blackish thing that she didn’t know what it was, “Lucky, boss said that he’s treating us a plate of pot-stewed dish.” Revealing a smile, teacher placed the platter on the table, “Little student, try some.” Saying so, he pushed the big bowl in front of Olivia.

那真的是个很大的碗。碗里面装着白饭，饭上面浇着肉汁肉块、咖啡色的三角形不明物体跟一个咖啡色的蛋，旁边还有黄色切片的不明物体跟几个装饰的蔬菜。汤就是白色的丸子汤，载浮载沉的还衬了一点绿色的香菜。

It really was a very big bowl. Inside the bowl was filled with white rice with meat sauce and slices of meat on top of the rice, and a brown unknown triangular object and a brown egg, and at the side there’s also some yellow slices of unknown object and a few decorative vegetables. The soup was white fishball soup, and some green parsley lined up, either floating or sunk under the soup.

她真的得承认，大碗饭很香，非常的香。

She really had to admit, the big bowl rice was very fragrant, extremely fragrant.

明显就是熬过的肉汁散发着诱人的味道，隐约的好像还有一点药材的香气，让人闻了立即就感觉肚子真的饿了起来。

Obviously it was meat sauce that was boiled emitting seductive fragrant, and vaguely there seemed to also be a little medicinal smell, causing one to immediately feel hungry after smelling it.

「哪，给你。」六罗将餐具递给她，接着自己也拿起了汤匙开始吃起饭来。

“Here, this is for you.” Leoro handed the tableware to her, and then he immediately picked up a spoon and started to eat.

三个人的菜色都一样，不多也不少，「小同学，这个平常很难拗到的，多吃一点。」筷子过去直接在卤菜盘夹了一大块咖啡色的长条物体，老师很热络的就加进了欧萝姐的碗里面。

The three of their dishes were the same, not too much or too little, "Little student, this is normally very difficult to boil, eat more." Using his chopsticks to directly pick up a large piece of brown long object from the plate of pot-stewed dish, teacher was very friendly as he placed it inside Olivia's bowl.

「谢谢。」动作有顺序的开始吃着饭，咬过一口之后欧萝姐才确定那个长条的东西应该是某种豆类制品，有卤汁的香气跟豆子本身的香味，入口柔软且香味久久不散，就一般的饭堂来说，这里的東西看起来虽然粗糙但是口味其实非常细致。

"Thank you." Starting to eat with sequence-like actions, after taking a bite, Olivia was sure that long object should be a certain bean product, there's the stewed gravy and the bean's own fragrant, and when putting it into her mouth, it's soft and also with a lingering taste, and according to the general canteen, although the things here seemed rough, the taste was actually extremely detailed.

她很快的就排除了刚刚对于这家店的微词。

She very quickly ruled out her previous criticism towards this shop.

那个碗大概有她半个头颅大、份量非常多，以至于在食用上造成了缓慢。

The bowl was about half the size of her skull, and the amount was very large, and thus resulting in the slow consumption.

就在欧萝姐好不容易吃掉三分之一之后，旁边突然响起了某种吆喝的声响。

Just after Olivia finally finished a third of it, a certain shout suddenly came from the side

「嘿，开牌局。」不知道什么时候吃完东西正在喝汤的老师看了旁边吵闹的桌子一眼，那里有大约五、六个人围成一桌，中间拆了一套新骰子正在验，底下垫上了数字布，像是刚刚才开始。

"Hey, the betting is starting." She didn't know when he finished eating and was drinking the soup, teacher looked at the noisy table beside. There were about five or six people surrounding a table over there, and in the middle, a new set of dice was opened and being tested, and below was cushioned with a numbered cloth, as if they'd just started.

没看过人家聚赌的欧萝姐转过头，看见了那些人将骰子一个一个放进临时充当摇钟的杯子里，由庄家开始甩杯。

Has never seen others gambling before, Olivia turned around and saw those people put the dice in a cup that was acting as a temporary dice cup, and with the dealer being the first to shake the cup.

「老师，你要加一手吗？」正在把肥肉挑出来的六罗用很平常的口气询问。

"Teacher, do you want to bet too?" Leoro, who was picking out the fatty meats, used a very normal tone and asked.

「不了，今天有小朋友在。」耸耸肩，很有原则的老师忍痛拒绝了。

"Nope, today there's a little kid here." Shrugging, the very principled teacher reluctantly refused.

看着那个人甩完杯之后倒扣在桌上，欧萝姐眯起眼睛，「三个骰子，推测是一三四。」

Looking at the person shaking the cup up until it was upside down on the table, Olivia narrowed her eyes, "Three dice, speculated to be one-three-four."

同桌的两个人突然愣住了。

The two people at the same table were suddenly stunned.

「小朋友，你在练习透视眼喔？」老师一说完话才想到，因为预防人诈赌，所以这地方是有结界的，一进来什么术法都会短暂失效，算是给所有人的公平。

"Little kid, you're practicing perspective eye?" As soon as teacher said that he suddenly remembered, due to wanting to prevent people from cheating, this place has a barrier, and as soon as one enters this place, all spell-based skills will temporarily become useless. This is considered to be fair for everyone.

「不是，三个骰子进杯子的顺序加上声音大小以及撞击声、那个人摇杯子的角度力道，接着计算时间之后加以平均预测。」很习惯直接在脑中进行快速换算以及规划的欧萝姐这样说着，然后才收回视线。

"Nope, the order the three dice entered the cup plus the volume and also the sounds of the dice hitting the cup, the angle and force the person used to shake the cup, and then after counting the time in addition to the average prediction." Very used to directly executing rapid conversion and planning in her mind, Olivia said so, then she retrieved her sight.

「真的假的？这可以算出来？」老师明显非常不相信。

"Really? You can even work this out?" Teacher clearly was extremely unable to believe this.

「不晓得，只是推测而已。」耸耸肩，欧萝姐拨弄着饭粒，正在犹豫要不要把黄色的切片吃下去。

"I don't know, it's only a speculation." Shrugging, Olivia played with the rice, and was thinking if she should eat the yellow slice of object.

就在老师与六罗互看之间，另一桌的赌局已经开晓，「一三三！」

Just as teacher and Leoro were looking at each other, the dealer at the other table had already announced the result, "One-three-three!"

唉，有误差，果然第一次分析这种东西不会太顺利。有点扼腕的想着，欧萝姐小心翼翼地咬了一口那个黄色的东西，意外的居然比她想象的好吃很多。

Aih, there's an error, sure enough, since it's the first time analyzing this kind of thing, it didn't go too smoothly. A little distraught as she thought about this, Olivia carefully took a bite at that yellow object, and unexpectedly, it actually tastes much better than she'd imagine.

「小朋友，第一次只是刚好喔。」不太相信这个真的可以这样算，老师用一种疑惑的表情看她。

"Little kid, it's only one time so it might just be a coincidence." Didn't quite believe that this could be worked out, teacher used a kind of doubtful expression to look at her.

「老师，你们去下注看看就知道了。」依旧笑笑的六罗这样说着。

"Teacher, you guys can continue betting and then you'll know." Leoro was still smiling as he said so.

「好，跟你杠上了。」

“Alright, I’ll bet with you.”

结果第二次开晓，就如同欧萝姐所推算的，这次一个也不差的全部开出来。

In the end, the second time it was revealed, just like what Olivia calculated, this time all of them were correct without any errors.

独得全奖的老师愣很大，「小同学，你该不会是赌后转世吧？」看着堆叠的金额，虽然不大但是却也不小，这让他吃惊吃很久。

Teacher, who won the gamble, was completely stunned, “Little kid, it can’t be that you’re the gambling queen’s reincarnation, right?” Looking at the stack of money, although it’s not a lot, it’s not little either. This caused him to be shocked for a long time.

「应该不是吧，只是很平常的计算跟推测而已。」完全不觉得有什么的欧萝姐左右看了一下，「像那个东西也可以。」

“Probably not, it’s just very normal calculations and speculations.” Completely didn’t think that this is anything special, Olivia looked around, “For example, it’s also possible for that one.”

老师与六罗转过头，看见了正在赌扑克牌的桌。

Teacher and Leoro turned around, and saw the table that was betting using poker cards.

「真的假的？」抱持半信半疑，老师眯起眼，这学生如果不是运气太好就是计算类的变态，他在学校待那么久了，当然各种天才神才都看过。

“Really?” Holding onto the thinking of half-believing and half doubting, teacher narrowed his eyes, if this student wasn’t being too lucky then she’s a calculation-kind of freak. He had been in the school for so long, so of course he had seen many kinds of talents before.

「要打赌吗？」扬起微笑，差不多吃饱的欧萝姐放下手中的汤匙。

“Care to bet?” Curving up a smile, Olivia, who had almost finished eating, put down the spoon in her hand.

「赌什么？」老师抚着下巴，起了兴趣。

“What do you want to bet?” Teacher stroked his chin, his interest was piqued.

「我们去看扑克牌，你打一局，我给你推算出所有牌在谁手上、怎样的排列，要是都跟我说的一样，你就得回答我两个问题。」对于扑克牌把握很大的欧萝姐相当有自信的说。

“Let’s head to the poker cards, and you’ll play a game. I will calculate all the cards in everyone’s hands, the kind of arrangement, and if it was the same as what I said, you need to answer two of my questions.” Olivia, who was very sure about the poker cards, very confidently said.

「好啊，不过因为刚刚小同学帮我赚了一笔，要是你输了，我也请你去喝饮料，如何？」纯粹就是抱着玩玩的心态，老师同意了赌注。

“Sure, but because just now little kid helped me to make a fortune, so even if you lose, I’ll also treat you to a drink, how’s that?” Purely holding onto a “having fun” kind of mindset, teacher agreed with the bet.

「可以。」

“Sure.”

于是两个人相偕往牌桌走去。

And so the two people walked towards the table together.

留在原位的六罗继续挑着他饭里的肥肉。

Leoro, who was still at the same place, continued picking out the fatty meats in his rice.

他在原地看好戏，他很有预感……向来号称赌不输的老师这次一定会完蛋。

He was at the same spot watching a good show. He had a premonition... teacher, who had always known for never losing in a gamble, will definitely be finished this time.

果然在莫约十分钟左右之后，两个人抱着一堆赌金以及欧萝姐胜利的笑容回来了。

Sure enough, after about ten minutes later, the two people held onto a bunch of stakes and also Olivia's triumphant smile as they came back.

「六罗，你学妹好变态……」指着那个真的看着人家洗牌就把所有顺序跟排列都计算出来的小女孩，老师觉得他看见鬼了。

“Leoro, your XueMei really is a freak...” Pointing at that little girl, who really watched the person shuffling the cards and calculated all the order and arrangements, teacher felt that he saw a ghost.

「请默哀。」笑笑的答案，六罗愉快的将最后一口饭吃下肚。

“Please don't be too sad.” Smiling as he answered, Leoro happily ate the last mouthful of rice.

「愿赌服输喔老师，现在请您回答我的两个问题了。」得到全胜的欧萝姐心情很好的说着。

“Since you wanted to bet, so please accept that you've lost, teacher. Please answer two of my questions.” Obtaining a complete victory, Olivia was in a very good mood as she said.

「好吧，输就输了，你问吧。」相当干脆的回答，老师很直接等待问句的下来。

“Alright, since it's my loss, I'll answer.” Considerably straightforward as he answered, teacher was very direct as he waited for the questions.

勾起笑容，欧萝姐开始了第一个问句，「请问老师是哪种袍级？」

Curving up a smile, Olivia started with the first question, “I would like to ask, teacher, what robe level are you?”

「咦？黑、黑袍……」怎么会问这么简单？先是错愕了一下，老师还是回答了。

“Huh? Black, black robe...” Why was the question so simple? He was firstly stunned for a moment, but teacher still answered anyway.

「曾经在公会担任的黑袍分级呢？」

“What about your black robe rank when you're in the Guild?”

「资深的战斗前线组。」

“Senior frontline combat group.”

喔，果然是战斗组，跟她猜的差不多，难怪学生来堵老师时候从来没有堵成功过，资深的黑袍又是战斗专家，搞不好整个公会里面也没几个可以跟他打成平手。

Oh, sure enough, it's the combat group, almost similar to her guess. No wonder when the students came to beat up the teacher, there wasn't anyone who succeeded. A senior black robe and also an expert in fighting, maybe even in the entire Guild, there would only be a few who would be able to fight evenly with him.

终于把心中疑惑解答的欧萝姐很满意的点了点头。

Finally getting the answers to the doubts in her mind, Olivia was very satisfied as she nodded.

「小同学，你两个问题会不会问得太便宜了一点？这样你好像吃亏耶。」不知道她为什么会问这些查了就可以查到的事情，老师一点也摸不着头绪。

"Little student, would your two questions be a little too cheap? This way you seemed to be at the losing end." Not knowing why she would ask about matters that she could have easily investigated, teacher was unable to understand what she was thinking at all.

「喔，不会啊，我只是想确定我的疑惑而已，更多的就不用了。」很自然会拿捏好分寸，欧萝姐微笑着说道。

"Oh, I'm not, I just wanted to clear my doubts, and there's no need for more." Very naturally grasping the sense of proportion, Olivia smiled as she said.

盯着眼前的女学生半晌，老师忽然大笑起来来了。

Staring at the female student for a long while, teacher suddenly burst out into a huge laughter.

「你这个小朋友真有趣。要是以后直升高中部可以遇到的话，还真想请你当班长，一定会很有意思。」他向来都喜欢有意思的学生，像是六罗也属其中。

"You, little student really are very interesting. If in the future, you reach the high school section and we're able to meet each other, I would really want you to become the class rep, it'll be very interesting." He had always like interesting students, just like Leoro who was also included within.

专管C部班导啊.....

The homeroom teacher who's specifically responsible for class C...

欧萝姐开始在心中计算可能性。

Olivia started calculating the possibilities in her mind.

其实，未来的可能性很多，也很大。

In fact, the possibilities in the future were extremely numerous and also very large.

她勾起微笑，「那、要不要赌看看我能不能当上你的班长？」

She curved up a smile, "Then, want to bet if I will be able to become your class rep?"

「好啊！」

"Sure!"

在旁边看着的六罗仍是笑着。

At one side looking, Leoro was still smiling.

他即将远去，但是很快的新血又会递补上他们的位置。

He would soon leave this place, but very quickly, new blood will soon substitute in their places.

时间一直在往前行进着一点都不停歇。

Time will keep on moving without stopping at all.

或许他不会看见之后赌局的结局，可是他已经有预感了这次的赌局谁输谁赢。

Maybe he wouldn't be able to see the outcome of this gamble, but he already had a premonition of who will win this bet.

「六罗，你当见证者喔！」

"Leoro, you'll be the witness!"

「喔，好啊。」他依旧是笑笑的答案。

"Oh, okay." He was still smiling as he answered.

在饭堂之后，欧萝姐仍然回到了国中部继续她的课程，另外两个人也各自前往自己的地方。

After the case in the canteen, Olivia still returned back to her middle school section to continue with her course, and the other two people also continued forward towards their own destination.

听说那个老师后来出任务、为期一年的长时间任务，必须深入任务中心点无法随时抽身，所以一整年没有担任老师工作。

It's said that teacher went out on a job, a job that lasted for a year, and had to get deeply involved with the center of the mission and was unable to leave at anytime. So for that whole year he didn't take on the job as a teacher.

之后，六罗似乎因为不明原因离开了学校，后来音讯全无。

In the end, Leoro left the school for an unknown reason, and there was totally no news of him at all.

而后，欧萝姐终于从国中部毕了业，顺利的直升上高中部，在新生训练的那一天刚好碰上了某个任务结束刚接回导师职务的家伙。

Then, Olivia finally graduated from middle school, smoothly moving on to high school, and on the day of the orientation, she coincidentally met with a certain guy who just finished his job and took over the job as a teacher again.

「不好意思，老师、我又赢了。」她勾起很温和、很温和的微笑，在接下了班长任务同时这样告诉那个输她的班导师。

"I'm sorry, teacher, I won again." She curved up a very very gentle smile, and after taking over the job as the class rep, she told the homeroom teacher who lost to her.

她终于体认到，其实学校也并不是那么无聊。

She finally realized that, in fact, the school wasn't as boring.

至少未来的三年里面有个足够提供娱乐的人就在他们班上带领他们。

At least in the next three years, there will be a person who will provide entertainment and will be there guiding their class.

「不可能！我们再来赌一次！」

“That’s impossible! Let’s make another bet!”

这些，就是最开始最开始的时候，他们相遇的一些小小时光。

These, were some little period of them meeting one another at the very very beginning.

《完》

<< End >>